
                                                                                                                                          

Protokoll  Fört vid möte med  

Nr:9 2024                       Hertsöns Områdesgrupp   

 

Datum:    Tisdag den 12 november 2024 Kl.10.00  
     

Plats:   "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1, Hertsön   
 

Närvarande: Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK  

Roger Sjöström, Sekreterare Luleå SK    

                                       Eva Bryggman, Studiefrämjandet 

                                       Elisabeth Wennberg, Hertsöns Bibliotek 

Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå 

Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön 

Brita Ström, S-Föreningen Hertsön 

Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan 

Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, Unga Örnar 

David Sundström, Pingstkyrkan Luleå 

Emma Jonsson, Rädda Barnen 

                                       Ulrika Enbom Karlsson, Lulebo  

Bertil Henriksson, Frilansare 

 

Bilagor:                          0  

 

§49 Mötets öppnande   

       Ordförande Bengt Augustsson hälsar alla välkomna och förklarar mötet för öppnat.  

 

§50 Fastställande av dagordning 

       Den förslagna dagordningen fastställs. 

  

§51 Val av sekreterare för mötet 

       Beslut: Roger Sjöström väljs till sekreterare för mötet. 

   

§52 Föregående protokoll  

       Beslut: Protokoll Nr:8 från 2024-10-15 godkännes i befintligt skick. 

 

§53 Hertsöns Nätverk Rapporter från Medlemsorganisation 

   a/ David Sundström, Pingstkyrkan Luleå, informerar om 

   ¤ 100-150 ny människor kommer varje år. 

   ¤ Möte i Umeå med 400 volontärer. 

   ¤ En grupp har verksamhet i ”Kubben”. 

  

  b/ Ulrica Vedin, Svenska Kyrkan, Luleå, informerar om 

   ¤ Har i uppdrag att berätta om vad som händer på Hertsön, under november månad. 

   ¤ Allsångsgudstjänst på Luciakvällen.                                          

   ¤ Det har skapats en grupp Hertsö Carols, som ska sjunga bland annat på ICA.  

   ¤ Julfirande på Örnäsgården. 



 c/ Elisabeth Wennberg, Hertsöns Bibliotek, informerar om 

  ¤ Nya aktiviteter under Höstlovet, många barn besökte Hertsöns Bibliotek. 

  ¤ Elisabeth tackar för presentkortet, som kommer väl till pass i verksamheten. 

 

 d/ Ulrika Enbom Karlsson Lulebo, informerar om 

  ¤ Filmen om Hertsön är utskickad, den ska ut på webbsidan. 

  ¤ Jobbar på i Hertsö centrum med miljön. 

  ¤ Träff i ”Kubben” den 20/11, om hur samverkar man på plats.  

     Regionen håller i detta denna dag. 

  ¤ Samarbetet med skolan fortsätter. 

 

 e/ Brita Ström, S-Föreningen Hertsön, informerar om  

  ¤ Håller på med en skrivelse om jobbet kring Badhuset på Hertsön. 

  ¤ Grötlunch den 4/12.  

 

  f/ Ivar Sallkvist, Vice Ordförande, Villaägarna Hertsön, informerar om  

  ¤ Den 23/11 reser man till IKEA och Julmiddag i Kukkolaforsen, för 400 kr per person. 

   

 g/ Eva Bryggman, Studiefrämjandet, informerar om 

  ¤ Jobbar på med aktiviteter. 

  ¤ Alla är välkomna på Julmarknaden, lördag den 14/12 Kl.11.00-15.00.  

     Plats för ca 20 utställare.  

 

 h/ Ingrid Brännvall, Ordförande Bagarstugan, informerar om 

  ¤ Totalt 5 kurstillfällen med nysvenskar.   

  ¤ Haft med Rädda Barnen och bakat. 

  ¤ Bakar inför Julmarknaden. 

  ¤ Dras med dyra kostnader med ved och snöskottning. 

 

  i/ Elisabeth Bergman, PRO Hertsön/Lerbäcken, informerar om 

  ¤ Pubaftonen blev inställd.  

  ¤ Medlemsmöte den 26/11. 

  ¤ Julfest den 14/12 Kl.18.00 på LSK:s Klubblokal. 

 

 j/ Emma Jonsson, Rädda Barnen, informerar om 

  ¤ Har haft Höstlovsaktiviteter som bowling, bingo och halloween.  

  ¤ 40-50 barn i DOIT, verksamheter i ”Kubben”. 

  ¤ Viktigt med kommunikationen mellan organisationerna/föreningarna.  

     Så man inte konkurrerar ut varandra på området Hertsön.  

  ¤ Aktiviteter på ”Kubben” tisdagar Kl.14.00-16.30, alla är hjärtligt välkomna. 

  ¤ Planering inför Jullovet. 

   

 k/ Bengt Augustsson, Ordförande Luleå SK informerar om  

  ¤ Trivselkväll torsdag den 14/11, i samband med hockeymatchen  

     Växjö Lakers – Luleå Hockey   

  ¤ Innebandyn är på gång med 20 lag.   

  ¤ Kamp för att inte höja avgifterna, försäljning av rabatthäften pågår.   



    l/ Bertil Henriksson, Frilansare, informerar om 

    ¤ Region Norrbotten lovar att kunna skicka på remiss till andra länder i Norden. 

    ¤ Nordiska Rådet har idag litteraturredovisning på Stadsbiblioteket. 

    ¤ Finska besöket är viktigt den 27/11. 

 

§54 Övriga frågor  

    ¤ På torsdag kommer dom att sätta in hörslinga i lokalen. 

    ¤ En hjärtstartare ska anskaffas till lokalen.  

       Roger tipsar om att ansöka om en hjärtstare av LIONS. 

 

§55 Nästa möte 

       Tisdag den 10 december Kl.10.00, "Aktivitetshuset Kubben" Domherregränd 1. 

        

§56 Avslutning  

       Ordförande Bengt Augustsson tackar alla för visat intresse och  

       förklarar mötet för avslutat.  

    

 

 

Vid Protokollet                                                    Ordförande: 

 
……………………………………                            …………………………………… 
Roger Sjöström   Bengt Augustsson    


